
Referat Vårmøte Buskerud Skikrets alpint 12.06.24 - Teams 
 
Tilstede: 
Rita Johnsen, AK/Hemsedal 
Bjørn Kristian Neumann, AK/KIF 
Eivind Stoud Platou, AK/Aron 
Liv Høgli, Buskerud skikrets 
Johs Herland, KIF 
Thea B. Jellum, Eggedal 
Per Ivar Jørve, Hemsedal 
Øystein Myrhaug, Krødsherad 
Hans Martin, Geilo 
Johan Müller, Hemsedal 
Elin N. Sauve, Drammen SK 
Jonny Eggar, KIF, Regions-TD for Buskerud 
Kai-Triin Jogeva, Hemsedal 
Marianne Ødegaard Muller 
Nils Olav Rislå, Krødsherad 
Stig Halvorsen, Ål  
Terje Nilsen, Aron 
Øistein Thoresen, KIF 
 
 

Agenda: 
• Oppsummering krets sesong 2023/24 
• Info fra klubbene 
• Samlingsplan – tentativ 
• Terminliste 
• Puljerangering TL og HL 
• Fra vårmøte sentralt 
• Eventuelt 

 
 

• Oppsummering  krets sesong 2023/24 
 

• Møte med Thea B. Jellum og Johs Herland i.f.m tildeling av skikretsens utmerkelse for 
deres gull i jr-VM.  
Gjennomgang av kretsen utøvere som fikk medaljer i nasjonale finaler. 

 
• Info fra klubbene 
 
Krødsherad ved Øystein: 
God stemning i klubben. Sesongen 23/24 kom snøen tidlig og gode treningsmuligheter i egen 
bakke. 
Arrangerte Norefjellrennet med tilhørende kretssamling. Litt uheldig med været. 
FIS: 4 x SSL + E-cup SLx2 for damer med gode tilbakemeldinger. 
Gode resultater både i TL og HL. 
Godt påfyll av unge løpere og tilhørende foreldre. 
Jobber med rekruttering. Utvider tilbudet med lavterkseltilbud. 
Det er en liten utfordring å få alle som er med på trening ut på renn. 
Planlegger å arrangere Norefjellsrennene, FIS-renn og E-cup for herrer i kommende sesong. 
Ønsker hjelp til å arrangere E-cup. Bakkemannskap. 
 
Drammens SK ved Elin N. Sauve 
Treningssamarbeid med Aron U12–U16. God stemning og fungerer bra. 
Trener i Haukaas, Aron og litt Wyller. 
Arrangert renn i februar. 
Har vært en utfordring å få mange til å stille på barmark. 
 



Geilo ved Hans Martin 
God stemning. 
Arrangerte TL, gikk meget bra. 
Mye (for mye …) snø i sesongen som var. 
 
Aron ved Terje Nilsen 
Klubbsamarbeid med DSK U12–U16 
I Aron Skileik og Fun 
U8–U10 ca. 19 i gruppa. 
Arrangert Kvalikrenn og Aron-Cup. 
Utfordring med mye snø. 
Skimore har bedre vanntilførsel slik at det blir snø i bakken tidligere til vinteren. 
Aron har Norges største skibyttemarked. 
 
Hemsedal ved Marianne Ødegaard Muller. 
Har startet barnehagegruppe. 
Satser på å utdanne nye trenere. 
Godt samarbeid med Hallinglaget. 
Utfordring med fotball i barmarksesongen. 
Har arrangert Wintergames, stor suksess. 
 
Kongsberg ved Bjørn Kristian Neumann 
12–14 aktive i U12–U16 men veldig mange i de yngre klassene. 
Arrangerte KM i alle grener i Funkelia og Ål. 
Nytt klubbhus. 
 
Ål Alpin ved Stig Halvorsen 
Ingen aktive løpere, men er en arrangørklubb. 
Har startet på scratch med rekruttering blant de yngste for å bygge opp klubben igjen. 
Skianlegget er et defacto nasjonalanlegg, men har ikke ressurser til å opprettholde standarden. 
Anlegget forfaller mens «alle» er der og trener. Klubben ønsker hjelp fra kretsen og forbundet 
til å skaffe ressurser. 

 
 

• Samlingsplan – tentativ 
Ingen kommentarer. 

 
• Terminliste 
Ingen kommentarer. 

 
• Puljerangering TL og HL 

 
BK gikk gjennom forslag til regelendringer. Ingen kommentarer. Reglene vedtas på høstmøtet. 

 
• Fra vårmøte sentralt 
Øistein Thoresen gikk gjennom. 
Han kom også med litt oppdatering fra landslaget. 

 
 

• Eventuelt 
 
Terje Nilsen, Aron: Ønsker bedre forutsigbarhet rundt kretssamlinger. Sette datoer god tid i 
forveien. 
 
Oppfordrer AK og kretsen til å ta initiativ for å skaffe midler til Ål før det blir for seint. 
 
Nils Olav Rislå: 
Tips: Lage en spleis for Ål. (Krødsherad fikk inn 45.000 på bedriftspons i forbindelse med E-cup.) 
 


